
Geachte leden van de raad en andere aanwezigen. 

Mijn naam is Jeroen Leenderts en ben een van de eerste bewoners van wijk Weideveld. 

Er wordt vaak door o.a.  Eteck aangegeven dat er maar 2 woningen zijn met klachten over het WKO 

systeem, maar dat klopt niet. Dit heeft ook het onafhankelijk onderzoek van Moventem aangetoond 

en zijn wij aangesloten bij de Stichting WKO Wijk Weideveld die namens ons mag spreken. 

Helaas heeft het geplande “groot onderhoud” van Eteck meer problemen veroorzaakt dan opgelost. 

 

Zo hebben wij zelf ook onze eigen vakantie eerder moeten beëindigen vanwege een steeds groter 

wordende lekkage en het geplande verlof van het bedrijf Franken en Vermeij. 

Aangezien beelden vaak meer zeggen heb ik hierbij een korte presentatie van het “groot onderhoud” 

dat “al onze problemen zou oplossen”. 

Tevens heb ik de raad ook een uitgebreider verslag toegestuurd, dat de huidige (persoonlijke) 

situatie aan geeft. 

 


